
 
 
 
PROTOKOLL 
KRETSSTYREMØTE 
 
Møte nr. 1/2014 
 
Dato/tid: Tirsdag 21.01. 14 
Sted:       Idrettens Hus, Ottestad. 
 
Til stede: Thor Lillehovde, Kjersti Gundersen, Trond Hagen, Mette Thorslund, Morten Gustu, 
 Ragnhild Hagen, Stig Braathen og Vidar Steimler. 
 
                  
Fra adm.:  Avle Christen Bjørn, Helen Skansen og Bjørn Kristiansen. 
 
 
 
 
Sak 01/14: Valgkomiteen har ordet. 
Leder i valgkomiteen, Erik Hoel, orienterte styret om status i arbeidet og kunne fortelle at ny 
lederkandidat var på plass. 
Valgkomiteen har også ansvaret for kandidater til kontrollkomiteen, mens det er styret som 
fremmer kandidater til valgkomiteen. 
 
Vedtak: Informasjon og debatt tas til etterretning. 
 
 
Sak 02/14: Godtgjøring styremedlemmer. 
 
Vedtak: Saken utsettes til KS 2/14. 
 
 
 
Sak 03/14: Planer for kompetansearbeidet. 
Utviklingsleder Avle Christen Bjørn tok opp igjen tråden fra tidligere kompetansedebatter. 
Han var nå konkret på antall tiltak innenfor de forskjellige aktivitetene ute i klubber og 
idrettsråd. Dette som bakgrunn for budsjettdebatten i sak 05/14. Det trengs friske midler fra 
YOG-budsjett og Jubileumsgaven sentralt for å gjennomføre enkelte av tiltakene. 
 
Vedtak: Orientering og innspill tas til etterretning. 
 
 
Sak 04/14: Bruk av egenkapital til drift. 
Debatten avspeilet prinsipielle utfordringer ved bruk av egenkapital til drift. Utgiftene bør stå i 
forhold til inntektene. Ønskes det høyere aktivitet, så må inntektssiden styrkes tilsvarende 
gjennom samarbeidsavtaler og egenandel ved deltagelse på våre kurs. 
 
Vedtak: For regnskapsåret 2014 overføres inntil kr. 150.000 til utviklingsarbeidet. 
 
 
 
Sak 05/14: Budsjett 2014. 
Budsjettbehandlingen ble sett i sammenheng med sak 03/14 og 04/14 og gjennomgått i 
detalj. 
 
Vedtak: 1. Budsjettet godkjennes med innsparing på post 4500 med kr. 100.000. 
             2. Administrasjonen vurderer inntektsbringende tiltak og egenandel på  
                 aktiviteter/kurs. Adm. legger dette fram for stryret. 
 
 



 
 

- Side 2 - 
 
 
 
Sak 06/14: Informasjon og representasjon. 
¤ Det er gjennomført samarbeidsmøter mellom de to prosjektene i Sør-Østerdal. Hedmark 
fylkeskommune har ikke tatt stilling til tildeling ennå. Det har heller ikke idrettskretsen gjort. 
¤ Styresamlinga gjennomføres 14. og 15. februar på Rica Elgstua. Trond tar seg av det 
kulturelle innslaget! 
¤ Hedmark fylkeskommune har invitert til Frivillighetsdag 1. februar. 
   Snowballkonferansen 30. og 31. januar har fokus på store arrangementers betydning for 
nærings- og samfunnsutvikling. 
¤ Org.sjefen orienterte kort om status i Ringsaker Roklubb. 
¤ OL-2022. 
   Det skal gjennomføres en kampanje inn mot Hedmarksbenken på Stortinget for å vise 
idrettens støtte til OL-2022. Styreleder kontakter Knut Storberget for avtale om møte. Styret 
vurderer å ta med en profilert utøver inn i dette møte. Det avholdes et strategimøte i forkant 
og Avle Christen Bjørn deltar fra administrasjonen. 
Styremedlemmene utfordrer egen klubb på støtteskriv. Disse sendes via Helen. 
 
 
 
 
 
 
 
Ottestad 22.01.14. 
Bjørn Kristiansen 
Org.sjef. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



 
 
 
 
 
 
 
 


